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El ministre d’Economia i Fi-
nances, Pere López, va man-
tenir ahir una trobada amb el 
director general de Ports, Aero-
ports i Costes de la Generalitat 
de Catalunya, Oriol Balagué. 
Segons un comunicat emès a 
través del gabinet de premsa 
de Govern, “la reunió ha servit 
perquè Andorra tingui de pri-
mera mà informació referent a 
l’aeroport Lleida-Alguaire, re-
ferent als terminis d’obertura, 
els permisos de funcionament, 
i els primers contactes amb les 
companyies i els operadors tu-
rístics.” A més, la reunió també 
ha servit per marcar una pro-
pera entrevista entre ambdues 
parts i una visita de les auto-
ritats andorranes a l’aeroport 
d’Alguaire.

INICIATIVES
A mitjans d’aquest mes de ju-
liol, el Govern va confirmar la 
seva voluntat de participar en la 
iniciativa de l’operador turístic 
Pyrenair per fer venir uns 10.000 
esquiadors espanyols a Andorra 
a través del nou aeroport d’Al-

guaire. En aquest sentit, el mi-
nistre de Finances, Pere López, 
va dir que l’aportació que faci el 
Govern, conjuntament amb les 
societats gestores dels camps de 
neu i els diferents comuns, hau-
ria de ser d’uns 480.000 euros 
aproximadament, que serviran 
de garantia per cobrir el 30% de 

les despeses de gestió de l’ope-
rador. 

 Durant la reunió  mantin-
guda ahir entre López i Bala-
gué, la delegació catalana la 
completava Jordi Candela, di-
rector corporatiu de l’empresa 
pública Aeroports de Catalu-
nya SA, i Elisabet Oliva, cap de 

Relacions institucionals i Imat-
ge Corporativa. 

Pel que fa a la part andorra-
na, en la trobada acompanya-
ven el ministre d’Economia i 
Finances, la secretària d’Estat 
de Turisme, Valérie Lackner, i 
també el cap del departament 
de Turisme, Sergi Nadal. 

Primera reunió entre el Govern i les 
autoritats aeroportuàries catalanes

TROBADA
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López amb Oriol Balagué, director general de Ports, Aeroports i Costes de la Generalitat de Catalunya.

La trobada  ha permès disposar de tota la informació sobre l’aeroport Lleida-Alguaire
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El Principat de Mònaco ha de-
cidit emprendre una campanya 
de comunicació per restaurar 
la seva imatge, ja que segons 
el president del Parlament mo-
negasc, Stéphane Valéri, aquest 
país ha estat “atacat injustament 
i molt difamat” i convertit en un 
“cap de turc” de la crisi finance-
ra mundial, segons informen els 
mitjans de comunicació centre-
europeus. 

En aquest context, Mònaco ha 
promulgat una llei per refondre 
la lluita contra el blanqueig de 
capitals. Aquesta nova llei per-
metrà “dibuixar la imatge de 
Mònaco per als propers 10 anys” 
i, per tant,  es podrà seguir atra-
ient capital estranger en la me-
sura que el Principat aplicarà les 
normes de transparència fiscal 

promogudes per l’OCDE.
 Des de Mònaco es creu que 

moltes característiques de la 
vida econòmica del Principat 
es desconeixen fora de les seves 
fronteres, com ara en matèria de 
drets de duana, la fiscalitat en 

els comptes dels no-residents i 
que s’hi aplica la normativa eu-
ropea sobre l’IVA, que el 60% 
dels ingressos de l’Estat prové 
dels impostos, i que compta, des 
del 1993, d’un dispositiu contra 
el blanqueig de capitals. 

Mònaco endega una campanya 
per rentar la seva imatge fiscal

PARADISOS 
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Ahir, des de les escales de l’Elisi, tot just després de la reu-
nió del consell de ministres, el copríncep i president de la 
República Francesa, Nicolas Sarkozy, va traslladar un mis-
satge de tranquil·litat a tots els francesos assenyalant que la 
seva salut “és bona”. Al mateix temps el copríncep francès 
va afegir que “necessito repòs” i que “quan sigui objecte 
d’una hospitalització ho diré”. Sarkozy també ha fet saber 
que el seu estat de salut és bo mitjançant un escrit en el seu 
perfil del Facebook.

Sarkozy assegura que 
la seva salut “és bona”

Agències

RECuPERACIó

PARLAmENT

L’acompliment 
de la Declaració 
de París arriba 
al Consell

Redacció
AnDorrA lA VellA

El Consell General celebrarà 
aquest matí una sessió extra-
ordinària en la qual el cap de 
Govern, Jaume Bartumeu, 
exposarà als parlamentaris 
la situació actual després de 
la signatura a París, el dia 
10 de març, de la Declaració 
del Principat d’Andorra, es-
pecialment pel que fa al ca-
lendari del compliment dels 
compromisos contrets per 
Andorra en aquella declara-
ció institucional.

Jaume Bartumeu incidi-
rà en la importància que el 
Principat pugui arribar a la 
reunió del G-20 als Estats 
Units, prevista per al dia 24 
de setembre, en una “situa-
ció diferent de l’actual”, és 
a dir, amb la signatura d’un 
acord d’intercanvi d’infor-
mació a demanda amb Fran-
ça, i si és possible amb un 
acord similar amb dos estats 
més, Espanya i Portugal, tal 
com va “recomanar” l’Orga-
nització per a la Cooperació 
i el Desenvolupament Eco-
nòmics (OCDE), en la dar-
rera trobada amb el cap de 
Govern.

bondia

una imatge de mònaco.


